
Referat møte i Samarbeidsutvalget torsdag 

25.mai kl 19.00  

Sted: Personalrommet på Haumyrheia skole 

Saker: 

12/23: Orienteringssaker 

13/23: Nytt fra elevrådet, FAU og Oppvekst 

14/23: Eventuelt  

Til stede:  

• Vibeke Prytz-Jensen (foresattrep. og leder) 

• Sverre Eikeland (foresattrep.) 

• Inge Marie Haukalid (FAU) 

• Åse Løvdal (politisk rep.) 

• Inger H Salvesen (lærer) 

• Anders Nilsen (lærer) 
Forfall:  

• Silje Marie Fjeldbraathen Nilsen (andre ansatte) 

• Aida Clarke (elevrådsleder) 
 

12/23: Orienteringssaker 

• Avslutningen av dette skoleåret (Hva skjer, avslutninger, nye 8.klassinger) 

 

Årshjulet frem mot skoleslutt. 

 
 

Siste skoledag er St.Aften (23.6) og vi holder elevene til 11.30. Gjelder ikke 10.trinn som 

avslutter kvelden før.  

 

 

• Hvordan ser løsningene for neste skoleår ut (organiseringen, antall elever, 

valgfag, lærere/fagarbeidere) 

 

Rektor informerte om hvordan de økonomiske kuttene vil se ut i praksis neste skoleår.  

4 stillinger er kuttet. Naturlig avgang vikariater. Opprettholder nesten full modell av to 

lærere i alle timer i basisfagene i alle klasser. Noe kutt der det er eks 2,25 årstimer er 

det to pedagoger i 2 timer hele året.  

21 22. Matematikk eksamen    

Praktisk prøveM&H, 9B                                      

Forberedelse engelsk

23. Engelsk eksamen                                                 

Praktisk prøveM&H, 9A

24. 25.  Praktisk prøveM&H, 9c 

torsdag .

26. Praktisk prøve M&H 9D 24. inkludering og …....................                                         

Svare på spørreundersøkelse sendt ut 8.mai

Juni Juni Juni Juni Juni Juni Juni

22 29. FRI 30. Fagdag matematikk 

9.trinn                                 

Besøk av elever fra 

barneskolene

31. 1. Idrettsdag                       

Praktisk prøve MH 9C

2.  Fotografering 10.trinn                                      

Karakterfrist 10.trinn                

Praktisk prøve M&H 9D

31. Utvidet langdag / halv PL-dag til 18.30

23 5. Fagsamtaler 9b hvis mulig 6. Foreløpig vitnemål ut 7.Beskjed om muntlig kl 09.00 8.  Veiledning muntlig + 9D på bedriftsbesøk. PP 9c hvis mulig9.  Muntlig eksaminasjon                                                

Aksjonsdag 8. og 9.trinn                                                                  

Aksjonsdag for de på 10.trinn 

som ikke har eksamen

9. Årsrapportene IOP skal være ferdig                                    

Sommerfest for personalet                                                   

7. årsrapport IOP 

24 12.Fagsamtaler 9b? 13. 14. Beskjed om muntlig kl 

09.00                                   

15. Veiledning muntlig + 9D på bedriftsbesøk, PP for 9c?16. Muntlig eksaminasjon                                                

Aksjonsdag for de på 10.trinn 

som ikke har eksamen

14.   Orden og atferd settes                                                               

25 19. Karakterfrist 8. og 9.trinn 20. 21. 22. Avslutningsfest for 

10.trinn

23. Siste skoledag



På trinn 8 så ser det ut til at alle får førstevalget sitt på 2.fremmedsspråk og på valgfag, 

med ett eller tre unntak. Vi får det høyeste totale antall elever vi kar hatt etter 2006, ca 

330  

 

 

• Oppsummering fra temamøte/foreldrenettverk (få innspill fra FAU om hvordan det 

fungerte. Hva var bra og hva må vi endre på, kan det være noen tema vi kan legg 

inn i et årshjul) 

 

Skolen har gitt tilbakemelding til politiet om at de må korte ned presentasjonen av seg 

selv og oppgavene ved en slik anledning som dette. Det tok altfor lang tid i forhold til å 

høre om det som foreldre her i skolekretsen trengte. Elevrådsleder hadde det beste 

innlegget der hun beskrev situasjonen fra elevenes synsvinkel. Vi hadde håpet på enda 

flere foreldre. 

Fra FAU: Oppmøte under 50% Foreldrenettverk fungerer varierende. Best der gruppa 

ikke er for stor, under 15 pers, så det blir for stort når alle er til stede. Temaet kan 

gjerne tas om igjen. Det foreldre generelt er opptatt av er læringsmiljøet på skolen, 

hvordan det vil bli med mindre ressurser og om det er trygt nok for alle. Det registreres 

jo det høyeste antall skolevegrere noen gang også på vår skole. Rektor forklarte at det 

oppleves fra skolens side som trygt nok og at elevene gir utrykk for dette i samtaler, 

undersøkelser og oppsummeringer. Flere klasser har hatt gode prosesser på språkbruk 

f.eks. 

 

• Erfaringer fra den nye mobilpraksisen 

 

Totalt sett er skolen fornøyd med hvordan det er blitt og hvordan vi har jobbet sammen 

som voksne etter påske. Vi ser elever som er bedre til å snakke og være aktive sammen, 

mer fokusert og konsentrert i timene.  

Mange er tryggere, spesielt i forhold til filming. Det går lettere, tar mindre tid og ikke 

vært problemer med tyveri osv av telefonene når de blir samlet inn. Innlevering varierer 

fra 100% til 50% i klassene. Unntakene er blitt håndtert bedre og strengere enn 

tidligere. Vi mener denne praksisen er kommet for å bli også neste skoleår. 

 

13/23: Nytt fra elevrådet, FAU og Oppvekst 

Fra FAU: Opplever et godt samarbeid med skolen. Får info. Opplever det stadig mer 

krevende å engasjere foreldre til noe annet enn juleballet. 

Fra Oppvekst: Kan se ut som det blir mulig å styrke økonomien i skolesektoren noe da 

det går litt bedre enn forventet. Tildelingsmodellen skal analyseres. Om det blir endringer 

er ikke sikkert. 

14/23: Eventuelt  

Samarbeidsutvalgsmedlemmer og leder er valgt for to år og de blir sittende også 

neste år. FAU-leder er på valg i august 23. 


